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Abstract (en)
A cutting device for a folder in a printing machine having two cutting cylinders for the web fed in vertically and downstream conveyor belt leads which
run over deflection rollers and pass the cut-off products on between them, comprises blower nozzles directed into the gap between the web and the
cutting cylinder to provide a guide for an exact inlet of the products between the conveyor belt leads on both sides of the incoming web as well as
cutting cylinders with grooves for the passage of the compressed air parallel to the web. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Schneidvorrichtung für ein Falzwerk einer Druckmaschine mit zwei Schneidzylindern für die senkrecht zugeführte Bahn und nachgeschalteten
Transportbandleitungen, die über Umlenkrollen laufen und die abgeschnittenen Produkte zwischen sich weiterführen, umfaßt zur Schaffung einer
Führung für einen exakten Einlauf der Produkte zwischen die Transportbandleitungen beiderseits der ankommenden Bahn in den Spalt zwischen
Bahn und Schneidzylinder gerichtete Blasdüsen sowie Schneidzylinder mit Nuten zum Durchtritt der Blasluft parallel zur Bahn.
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